



## Protokoll fört vid styrelsemöte i Ronneby Brukshundklubb 2025-03-03

Plats: Klubbhuset

Tid: 18.00

### Närvarande:

Fredrik Berg	ordförande
Josefine Ronnerhall	kassör
Ann-Britt Magnusson	sekreterare/webmaster
Ingrid Palm	ledamot
Roland Sjösten	suppleant, går in som ordinarie då v ordf ej närvarar
Thomas Svensson	suppleant
Annie Larsson	suppleant

### Frånvarande:

Amanda Kullberg	v ordf
-----------------	--------

#### 1. Mötets öppnande.

Ordförande Fredrik Berg hälsade alla välkomna till styrelsens första möte för arbetsåret. Roland ordinarie då Amanda inte är närvarande.

#### 2. Föregående mötesprotokoll.

Konstituerande protokollet skrevs under av alla utom Amanda. Årsmötesprotokollet underskrivet av alla utom Kenneth Lindfalk. Bägge läggs i sekreterar-facket för vidare påskrift.

#### 3. Ekonomisk rapport

Kassören redogjorde för det ekonomiska läget, som är gott. Kursavgifter börjar komma in för vårens kurser, likaså medlemsavgifter och sponsorsannonser. Några fakturor väntar på att betalas. Dagens resultat ca + 12 000:-

#### 4. Kommittérapporter

Se bilaga rapporterna.

**Beslut: På HuK:s begärna tas gratiskurserna bort.**

Här lämnar Roland mötet för distriktets styrelsemöte, Thomas går in som ordinarie.

#### 5. Kommittéledamöter

HuKom – Kina Linder tillkommit  
Specialsök – Ingela Andersson tillkommit.  
**Styrelsen välkomnar de nya ledamöterna.**

#### 6. Arbetsordning för styrelse och övriga kommittéer

Ett äldre förslag hade sänts ut, framtaget 2023.

Diskuterades hur styrelsen önskar att kommittéerna ska samarbeta i framtiden. Ett ledord i detta sammanhang är **KOMMUNIKATION**.

- Styrelsen önskar att Tävlingskommittén ska bestå av representanter för samtliga kommittéer i klubben, som anordnar tävlingar.
- Styrelsen önskar även att HuKom består av representanter för de kommittéer som anordnar kurser.

**Beslut: En inbjudan sänds till kommittéerna om att påbörja detta arbete. Ordföranden skriver inbjudan, sekreteraren ombesörjer utskicket.**

- Kassören föreslår att ett Ekonomiteam ska inrättas. Kassörens uppdrag är omfattande då vår verksamhet är stor och innehåller många olika områden, hantera inbetalningar, kursavgifter, medlemsavgifter mm. I ekonomiteamet ingår Josefin Ronnerhall, Linda Ohlsson och Anna T Andersson.

**Beslut: Kassören får i uppdrag tillsammans med sitt team utarbeta ett förslag om hur man ska kunna sköta ekonomiarbetet.**

- **Ordföranden uppmanade styrelsen att läsa i SBK:s stadgar för lokalklubbstyrelse.** Styrelsen har för avsikt att gå igenom arbetsordningen och om det behövs uppdatera punkter i styrelsens arbetsordning.  
**Förslag:**  
- Kommittéerna får i uppdrag att gå igenom sin arbets- och ansvarsordning.

**Beslut: Sekreteraren skickar ett brev till kommittéerna om detta.**

## 7. Köpa in Visma Signering

Sekreteraren har föreslagit att vi ska köpa in Visma signering, dels för att underlätta vid påskrift av justeringsmän, men även för att myndigheter vill ha digitalsignerade dokument i allt större utsträckning.

**Sekreteraren undersöker vad det skulle kosta och om vi kan lägga det till vårt redan befintliga Visma-kundkonto.**

## 8. Fråga från MH/MTkommittén

Vad finns det för möjligheter att ersätta funktionärer under MH/MT då möjligheten att erbjuda förtäring är begränsad. Styrelsen ser problemet och gav kassören i uppdrag att undersöka alternativ.

## 9. Klubbens kontaktmail

Föreslogs att klubbens kontaktmail [styrelsen@ronnebybrukshundklubb.se](mailto:styrelsen@ronnebybrukshundklubb.se) ska vidarebefordras till både ordförande och sekreterare.

**Beslutades sålunda.**

## 10. Kalender-krockar

**Tidigare beslut:** Om klubbhuset lånas ut till utomstående måste klubbens egna aktiviteter gå före, när det gäller plats i klubbhuset.

**Sekreteraren meddelar Tema-kommittén detta.** De kan alltså få vara i klubbhuset den

20 april trots att FBI också kommer att vara i klubbhuset.

### 11. Övriga frågor

- **Thomas** tog upp frågan om hur man skrivit om **klubbens målsättningar och hur man ska uppnå dem** i verksamhetsplanen.  
Han erbjöd sig att titta på detta och styrelsen tog tacksamt emot hans erbjudande.
- **Ingrid lyfte en fråga från Rallykommittén**, man vill veta mera om vad de olika uppdragen innebär i de olika tävlingsgrenarna, vilken utbildning de har och vad som krävs för de olika funktionärssystemen.  
Rallykommittén önskar att man hjälper varandra i de olika tävlingar och prov som klubben arrangerar, då kan vi stötta varandra i arbetet med våra funktionärer.
- **Beslutades att webmaster skulle ordna en låst sida för rallygruppen på hemsidan.**  
Där kan de ha sina egna dokument och övriga i gruppen kan läsa dem.
- **En inbjudan från Smålands distrikt har inkommit gällande utbildning till Rallylydnadsinstruktör. De har platser kvar på sin utbildning.**  
Rallykommittén tittar på detta och kommer in med ansökan om event. deltagande.
- **Frågan om sponsorer togs upp:** webmaster skulle vilja veta vilka som betalar för sina annonser och vilka loggor som ska finnas på hemsidan.  
Kassören har namnen på de som betalat, men även andra företag kan få ha sina loggor på hemsidan t ex de som skänker priser till tävlingar.
- **Kassören hade fått en propå om att ha årsmöten på vardagar** i st f på en lördag-em/kväll.

### 12. Nästa styrelsemöte

Nästa möte är planerat till måndagen den 7 april kl 18.00

### 13. Mötets avslutande

**Ordförande tackade för ett bra möte.**

**SIGNATURES****ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 3 pages before this page

Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende